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Referat fra det andre referansemøte  

 

➢ Tilbakemelding av lab 

Flertallet virker fornøyd med lab-opplegget, men vi har fått inn noen merknader til forbedring 

• Noen grupper opplever at en labpartner ikke møter opp og at det er uvisst om vedkommende har byttet gruppe eller 

i det hele tatt tenker å gjennomføre faget. 

• Misfornøyd med at stipendiatene er så forskjellige. Noen stipendiater er svært utadvendte og velger å undervise i 

starten av timen, mens andre snakker lite til gruppene og venter på spørsmål.  

Her er det lite som kan endres på og det er heller ikke et krav at stipendiatene skal undervise for gruppene. Alle 

svarer bra på spørsmål fra gruppene og kan faget sitt. Ønsker ikke at hver gruppe skal ha flere stipendiater, da dette 

tidligere har ført til forvirring og kaos.      

Merk: En gruppe vil sende inn en klage om sin stipendiat grunnet da de mener han er for lite aktiv.   

• Ønsker å endre karakterskalaen da man nå kan forbedre rapporten ganske mye uten at dette påvirker karakt eren.  

• Ønsker innleveringer istedenfor lab-opplegg, da dette er et gruppearbeid som påvirker karakteren til hver enkelt. 

Lab-karakteren er altså avhengig av hvilken gruppe man havner i og ønsker derfor heller en individuell obligatorisk 

innlevering.   
• Fornøyd med å velge gruppene selv. Dette gjør det enklere å finne tidspunkter til å jobbe med lab-rapport og bedrer 

kommunikasjonen i gruppen.  

• Fornøyd med bruk av LaTeX brukes og at man har stor frihet til å velge forsøk selv, samt stor frihet til hvordan å legge 

opp arbeidet.  

• Fint med to innleveringer og at rapporten skal være ferdig i god tid før eksamensperioden.  

 

 

➢ Tilbakemelding av undervisning  

Fått lite tilbakemelding, de fleste virker veldig fornøyd med undervisningen  

• Oversiktlige og ryddige notater på tavlen og greit tempo i timen. Mange synes det var litt vanskelig i starten 

(vanskelige ord, raskt tempo, mye å holde styr på samtidig), men vendt seg til faget nå og synes det går bedre.  

• Veldig bra med fysiske eksempler i timen.     

• Ønsker at oppgavene gis på forhånd slik at man kan forberede seg til hver forelesning.   

 

 

➢ Generell tilbakemelding av faget 

• Flervalgstest-systemet fungerer veldig bra, men kan fort bortprioriteres da det ikke stilles like strenge krav som 

andre fags øvingsopplegg. Det er lett tilgjengelig for alle, og fint at det minner om eksamensordningen.  

• Blackboard fungerer dårlig, ikke lett tilgjengelig og vanskelig å finne frem til de rette sidene. Bra med en egen side til 

faget og lab-forsøket.       


